
P R O T O K Ó Ł 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu 

    z dnia 8 grudnia 2010r. 
 

 

 W zebraniu   udział  wzięli członkowie Komisji  wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w zebraniu  uczestniczyli:  Przewodnicząca  Rady Gminy p. Marta Grabińska ,  

Wiceprzewodniczący  Rady Gminy p. Grzegorz Grzesiakowski,  Wójt Gminy p. Ireneusz 

Demianiuk,  Skarbnik Gminy p. Teresa Maksymiuk,  ins. ds. wymiaru podatków i opłat 

lokalnych p. Krystyna Nowak. 

 

 Przewodniczący Komisji  radny Tomasz  Weremczuk  otworzył zebranie witając 

wszystkich przybyłych. 

Poinformował, iŜ tematem spotkania  jest  : zaopiniowanie projektów uchwał 

przygotowanych na najbliŜszą  sesję Rady Gminy odnośnie  podatków i opłat lokalnych na 

2011 rok . 

 

Pani Krystyna Nowak  – cena Ŝyta do podatku  rolnego proponowana przez Pana Wójta  to  

30 zł. za 1 q. tj. utrzymanie na poziomie roku bieŜącego. 

Komunikat GUS  - cena Ŝyta 37,64 zł. za 1 q. 

Stawka  ustawowa w 2011 roku będzie wynosić 94,10 zł. 

Proponowana stawka lokalna 75,00 z 1 ha przeliczeniowego. 

RóŜnica w cenie Ŝyta 1 zł  tj. ok. 15 tys. zł. w budŜecie więcej lub mniej. 

 

Przewodniczący  Komisji – wpływ na subwencję? 

 

Skarbnik Gminy – do naliczenia subwencji  waŜne jest wykonanie dochodów własnych za  

I półrocze roku  poprzedniego.  

 

Wójt Gminy – wystąpiłem z wnioskiem – 30 zł.,  uwaŜam, Ŝe sytuacja w rolnictwie nie jest 

najlepsza,  dla rolnictwa miniony rok był trudny. 

 

Przystąpiono do głosowania:  

Cena Ŝyta  do podatku rolnego  na  2011r. -  30 zł. za 1 q.  – głosowano  jednomyślnie 

- 5 za. 

 

Pani  Krystyna Nowak  –  przedstawiła  treść uchwały obowiązującej odnośnie zwolnień  w 

podatku rolnym 

 

 Komisja  zaakceptowała  dotychczas obowiązujące zwolnienia. 

 

Podatek leśny – stawka  ustawowa zwolnione  są tylko wspólnoty leśne. 

 

 Komisja  zaakceptowała w/w propozycję  - głosowano jednomyślnie  - 5 za. 

  

Podatek od nieruchomości – wzrost o wskaźnik inflacji 2,6 % . 

Przedstawiła treść uchwały  obowiązującej odnośnie zwolnień  z podatku od nieruchomości. 

Głosowano jednomyślnie 5 za. 

 



Podatek od  środków transportowych  – proponujemy utrzymanie stawek obowiązujących- 

mieścimy się w stawkach ustawowych. 

 

Głosowano jednomyślnie – 5 za. 

 

Przewodniczący  Komisji  - projekt uchwały w sprawie wysokości diet oraz zwrotu kosztów 

podróŜy słuŜbowych  radnym. 

Dotychczas dieta  radnego  wynosiła 10% minimalnego wynagrodzenia  zaś 

Przewodniczącego Komisji  - 12% minimalnego wynagrodzenia.  

Przedstawił treść projektu uchwały. 

 

 Komisja jednomyślnie – 5 za  zaakceptowała projekt w/w uchwały. 

 

Przewodniczący  Komisji –  projekt  następnej uchwały – w sprawie ustalenia diety 

Przewodniczącemu i Wiceprzewodniczącemu  - przedstawił treść  i stawki dotychczas  

obowiązujące. 

UwaŜam, Ŝe było to dobre  rozwiązanie i proponuję utrzymanie tych stawek. 

 

 Komisja jednomyślnie – 5 za  zaakceptowała  projekt w/w uchwały. 

 

Przewodniczący  Komisji – ryczał na przejazdy lokalne dla Wójta Gminy 

- dotychczas 300km. miesięcznie. 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtu na przejazdy lokalne i pokrywanie 

kosztów podróŜy zamiejscowych Wójta Gminy 

 

 Komisja jednomyślnie  - 5 za zaakceptowała projekt w/w uchwały. 

 

Przewodniczący  Komisji – ustalenie wynagrodzenia dla Wójta Gminy. 

Mamy przygotowane 3 warianty  i proszę o dyskusję. 

 

Komisja  wybrała  wariant 15 %  podwyŜki  wynagrodzenia zasadniczego dla Wójta Gminy 

- głosowano jednomyślnie – 5 za. 

 

Skarbnik Gminy -  przedstawiła propozycje zmiany budŜetu gminy na 2010rok . 

- zwiększenie środków na odśnieŜanie / środki z remontów dróg/ 

- zwiększenie dotacji dla szkół publicznych / środki z remontu budynku UG ,  rozmów   

telefonicznych, wynagrodzenia sołtysów/. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała  propozycje zmiany budŜetu gminy na 2010 rok. 

 

 

Wójt Gminy – chciałbym poruszyć temat rehabilitacji  w Ośrodku Zdrowia, który nie dostał 

koncesji na rehabilitację  gdyŜ budynek nie spełnia wymogów – pomieszczenie jest na piętrze 

i potrzebna jest winda. 

Lekarze wystąpili więc do nas z pismem o zbudowanie windy, jeŜeli chcemy by była 

rehabilitacja to jesteśmy zmuszeni dostosować budynek. 

Koszt 50-60 tys. zł. 

Budynek jest wydzierŜawiony do 2017r. 

W projekcie budŜetu nie mamy zaplanowanej takiej inwestycji ale problem ten trzeba jak 

najszybciej rozwiązać. 



Pan Andrzej Kowalczuk -  przenieść lekarzy na górę, zbudować podjazd  i zrobić rehabilitację 

na dole. 

 

Wójt Gminy -  była u mnie p. Rudnicka i  rozmawialiśmy , zaproponowała wydzierŜawienie 

części budynku  WTZ w Kolembrodach, przynajmniej na 1 rok. 

Lekarze  nie zechcą  pójść na górę. 

Zaprosimy Panów lekarzy na posiedzenie Komisji i porozmawiamy. 

Zwolniło się mieszkanie  po p. J. Mazur -  zgłaszają  się chętni do dzierŜawy ale komu 

wydzierŜawić i na jakich zasadach? 

Mamy teŜ mieszkania w Domu Nauczyciela -  p. Król wystąpiła o kupno i stanowisko 

poprzedniej Rady  Gminy było by sprzedać  ale w trybie przetargowym – po cenie rynkowej. 

 

  Na tym protokół  zakończono i podpisano. 

 

 Protokolant       Przewodniczący Komisji. 

 

         Wiesława Troć           Tomasz Weremczuk 


